
Beboermøde tirsdag d. 21. juni 2011, kl. 19,00.

Inden starten på mødet takkede formanden Inge Mikkelsen for hendes arbejde i bestyrelsen, som nu 
er overtaget af 1. supleanten Preben Linke.

pkt. 1: Valg af dirigent.
Preben Jepsen blev valgt.

pkt. 2: Udmeldelse af LLO.
Formanden begrundede hvorfor dette anbefales:
Vi har ikke fået nogen støtte eller rådgivning fra LLO, uagtet vores store kontingent til dem. Samtidig 
har vi selv i løbet af det sidste års tid fået en god og konstruktiv dialog igang med Bertel Nielsen A/S. 
Vi forventer, at dette fortsætter.
Spørgsmål: Kan vi i givet fald melde os ind i LLO igen, hvis det bliver nødvendigt.
Svar:Ja.
Ved afstemningen om udmeldelsen var 35 for og 10 imod. Udmeldelsen vil ske hurtigst muligt.

pkt. 3: Kontingentet fremover.
Forslaget var kr. 10 pr. måned.
Spørgsmål: Hvad skal disse penge bruges til.
Svar: Leje af sal til møderne, kontorhold, lidt spisning til repræsentanterne, evt. eksperthjælp, hvis det 
bliver nødvendigt og måske med tiden et fællesarrangement.
Spørgsmål: Hvorfor ikke kr. 15 pr. måned.
Dette blev diskuteret frem og tilbage, og afstemningen viste et klart flertal for kr. 15 pr. måned 
fremover.

pkt. 4: Eventuelt
De forskellige positive tiltag, som er sket, blev rost.
Spørgsmål: Det blev anbefalet, at skakterne rengøres inden ibrugtagningen.
Svar: Dette undersøges nærmere.
Det blev understreget, at reglerne for brug af skakterne overholdes strengt. Dvs der må KUN kommes 
officielle grønne og sorte poser (forsvarligt tillukkede) i skakten. Glascontaineren er KUN til glas, IKKE 
alm. plasticposer og papkasser. I avis/papcontaineren skal papkasser klappes sammen, inden de 
lægges i.
Vedr. vor hjemmeside: Da mail-adresserne er gået tabt ved en omlægning, skal hver enkelt igen 
lægge sin mail-adresse ind, hvis nyhedsmail fortsat ønskes.
Mødet hævet, men snakken gik videre en halv times tid.




